

Notulen van de Algemene ledenvergadering gehouden op 12 maart 2022

Locatie: Nieuw Salem - Driebergen

Aanwezig: 27 leden (incl. bestuur)

Afwezig gemeld: 3 leden

Opening: De voorzitter, Wim van Viersen opent de vergadering om 15.15 met wat algemene informatie omtrent de video-opnames vandaag.

2.1 Ingekomen stukken.

1 vraag is gesteld over de begroting, deze komt aan de orde bij agendapunt 8

3.1 Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 15 mei 2021 worden vastgesteld

4.1 Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 10 juni 2021 worden vastgesteld

5.1 Notulen van de Buitengewone Algemene Ledenvergadering d.d. 23 oktober 2021 worden vastgesteld, alleen tekstueel wordt donderdag veranderd in zaterdag.

6.1 Bestuur verslag: Lies van Essen maakt de opmerking dat er minder leden zijn bijgekomen in 2021. De vraag is of dat het een nieuwe trend is. Het valt inderdaad wel op maar er worden wel rond 800 Varia's verstuurd per jaar. Huub merkt op dat er in 4 jaar zeker wel een toename is geweest in het aantal leden.

7.1 John van Essen presenteert het verslag van de kascommissie. Voorgesteld wordt om décharge te verlenen wat unaniem wordt overgenomen.

Kascommissie voor 2022 wordt vastgesteld. Jos Borsboom & Wim van Aken, Gerrit Wafelaar is reserve.

8.1 De penningmeester, Albert Boevé, presenteert de begroting voor 2022. Wim van Aken heeft een ingezonden stuk gestuurd over de begroting. Hij stelt voor om de kosten van de activiteiten neutraal te houden, waardoor er een prijsvermindering voor de inschrijving gerealiseerd kan worden. Dit weerlegt Albert omdat het met de huidige economie moeilijk is om een activiteit kosten neutraal te houden. Ook is het wenselijk om een surplus te hebben i.v.m. onvoorziene kosten/slechtere tijden. Er wordt opgemerkt dat de kop Fokadviezen wordt veranderd in Fokbeleid. Het bestuur neemt het ingestuurde stuk mee als een advies waar we volgend jaar weer naar kunnen kijken.

9.1 Vaststellen van contributie, voorstel wordt aangenomen.

10.1 Bestuursledenverkiezing, aftredend zijn Nanna Boe Pallesen en Albert Boevé.

De kiescommissie bestaat uit Jolanda Pieters & Eva Brouwer.

Albert Boevé wordt herkozen met 26 stemmen voor en 1 stem tegen.

Nanna Boe Pallesen wordt herkozen met 25 stemmen voor en 2 stemmen tegen

11.1 Het voorstel gedragscode wordt gepresenteerd door Wim van Viersen, ook legt hij uit waarom dit voorstel ter stand is gekomen. Wybe Anema heeft de opmerking dat het aangevuld wordt met man/vrouw, het bestuur merkt op alle leden gelijk zijn. Wordt meegenomen.

Lucia Bakker vraagt waarom er een gedragscode geïntroduceerd moet worden. Wim legt uit dat het juist nodig is om de leden te beschermen, maar ook om de lijnen duidelijk te houden.

Leon Baarnhoorn vraagt zich af hoe en wie dat moet bepalen. Het bestuur brengt het voorstel ter stemming, 2 leden stemmen tegen, 25 leden stemmen voor.

12.1 Het beleidsplan wordt toegelicht door Wim van Viersen, hij presenteert de nieuwe werkgroep die dit plan gaat uitwerken. Chris Jagers gaat de nieuwe werkgroep voorzitten, hij vertelt in het kort hoe hij dit ziet. Dit beleidsplan zouden we graag ter bespreking/stemming in willen brengen op de ALV volgend jaar. De bedoeling is om dit in samenspraak met de leden te maken, zodat het vanuit de basis wordt gemaakt. Lucia Bakker vraagt zich af hoe de groep gevormd gaat worden, Chris Jagers en Wim van Viersen hebben nader toegelicht uit hoe dit gezien wordt. Nadere informatie wordt nog aan alle leden, via de daartoe geëigende kanalen, hierover verstrekt.

13.1 Rondvraag:

- * Leon Barnhoorn vraagt zich af waarom de notulen staccato en onbegrijpelijk zijn geworden, dit lichten Nanna Boe Pallesen & Wim van Viersen toe. Wij nemen dit.
- * Leon Barnhoorn wil graag weten waarom hij nog niet een antwoord heeft gehad op zijn beschikbaarheid voor de veldwerk commissie, afgesproken wordt dat het bestuur hierop terugkomt z.s.m.
- * Yvette Hoorman vraagt zich af waarom onze activiteiten niet op de kalender (website) staan. Hier zal het bestuur mee aan de slag gaan zodat onze activiteiten bekend zijn.
- * Wim van Aken oppert dat het misschien een idee zou zijn om de activiteiten in de kalender aanklikbaar te maken zodat de informatie gelijk voorhanden is. Albert legt uit dat de website op sommige punten aangepast gaat worden en neemt de gedane suggesties mee. Ook geeft hij aan dat het wellicht ook te maken heeft met te weinig vrijwilligers en dat we opnieuw vragen om mensen zich te melden.
- * John van Essen vraagt zich af waar de werkgroepleden zijn, de leden kunnen vragen hebben, en ook zouden ze in het zonnetje gezet kunnen worden voor hun inzet.
- * Helen Witte vraagt wanneer er een fokkersoverleg zal is. Hier moeten we een nieuwe indeling en datum voor prikken. Lies van Essen merkt ook op dat er ook een aantal punten zijn die nog besproken moet worden. Erna Gunderson zal samen met het bestuur en wellicht wat vrijwilligers een fokkersoverleg organiseren.
- * Yvette Hoorman vraagt zich af hoe het ervoor staat met de tweede rasvereniging. Het bestuur heeft een uitgebreid bezwaarschrift gestuurd, hierop is als enige reactie van de Raad van Beheer gekomen dat de tweede rasvereniging is goedgekeurd. Wim legt uit dat we achter de schermen nog wel mogelijkheden zien, maar dan moeten we wel eerst de juiste argumenten hebben om dat te doen.
- * Albert en Lies vertellen over de vraag van de voorzitter van FCI om een donatie te doen voor de honden in het oorlogsgebied van Oekraïne. Albert stelt voor om een donatie te doen, bij handopsteking is men unaniem voor. Besloten wordt om € 1,- per lid te doneren. Komt neer op een bedrag van € 815,-

14 Sluiting

Wim van Viersen sluit de vergadering om 16.45 uur.